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beslutsfattareSida2 Sammanträdesdatum 
secondpagedatum 

Kf §120 Dnr: KS.2019.1 1.7.3 

Fastställande av dagordning 

Beslut 
Kommunfullmäktige fastställer dagordningen i enlighet med ordförandens förslag 
och noterar ordförandens tillkännagivande vad gäller direktsändningen av dagens 
sammanträde. 

Ärendebeskrivning 
Dagordningen för dagens sammanträde har varit kungjord och utsänd till 
ledamöterna i laga ordning. Ordföranden föreslår att ärende 4 Interpellationer och 
6 valärenden utgår då inga sådana finns att behandla. 

Ordföranden tillkännager följande: Detta sammanträde direktsänds. Gislaveds 
kommun har beslutat att i stället för utgivaren, var och en som framträder i 
programmet själv ska svara för yttrandefrihetsbrott, som han/hon begår. Det 
meddelas härmed enligt SFS 1991: 1559 att alla som medverkar här svarar själv för 
yttrandefrihetsbrott som han/hon begår. 

Yrkande 
Curt Vang (K): Att punkt 2 på dagordningen, Tema och workshop gällande Strategi 
för hållbar utveckling, ska utgå och tas vid ett annat tillfälle. 

Propositionsordning 
Ordföranden ställer proposition på Curt Vangs (K) yrkande mot ordförandens 
liggande förslag till dagordning och finner att kommunfullmäktige beslutar att bifalla 
det liggande förslaget. 

Omröstning begärs. Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång. 
JA-röst för ordförandens liggande förslag 
NEJ-röst för Curt Vangs (K) yrkande 

Omröstningsresultat 
Med 36 JA-röster, 12 NEJ-röster och en ledamot som avstår har 
kommunfullmäktige beslutat att bifalla ordförandens liggande förslag till 
dagordning. 

Ordföranden ställer därefter proposition på sitt förslag till förändring av 
dagordningen och finner att kommunfullmäktige enhälligt antar den. 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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beslutsfattareSida2 Sammanträdesdatum 
secondpagedatum 

Kf§121 Dnr: KS.2019.197 1.3.1 

Tema och Workshop gällande Strategi för hållbar utveckling 

Beslut 
Kommunfullmäktige lägger informationen till handlingarna. 

Ärendebeskrivning 
En strategi för hållbar utveckling håller på att arbetas fram i kommunen. 
Utvecklingsledarna Bengt-Göran Ericsson, Yasmin Yassin, Joakim Sverker och 
Louise Moberg redogör för arbetet som pågår. Därefter genomför ledamöterna en 
workshop med syftet att diskutera och lämna sina inspel till Strategin för hållbar 
utveckling. Synpunkterna kommer att tas i beaktande i det fortsatta arbetet. 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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beslutsfattareSida2 Sammanträdesdatum 
secondpagedatum 

Kf §122 Dnr: KS.2019.216 1.2.6 

Motion angående brister på handikapptoaletter vid kommunala 
anläggningar 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna ordförandens åtgärd att i enlighet med 
kommunfullmäktiges arbetsordning remittera motionen till kommunstyrelsen för 
beredning. 

Ärendebeskrivning 
Westbopartiet har den 23 oktober 2019 inkommit med en motion angående 
brister på handikapptoaletter vid kommunala anläggningar. 

Då det framkommit brister i tillgången på handikapptoaletter som är i bruk vid 
kommunala anläggningar vill man att fullmäktige ger fastighet- och servicenämnden 
i uppdrag att genomföra en inventering av kommunens lokaler för fritid- och 
sportverksamheter och skolan, för att utröna om varje enhet har en fungerande 
handikapptoalett som även kan användas som könsneutral toalett och för ombyte. 
I kommunens arbete med allas lika värde är det viktigt att man även i handling och 
inte bara i ord visar vad man menar och vill. 

Motionären yrkar på: 
-Att fastighet- och servicenämnden får i uppdrag att genomföra en inventering 
enligt ovan och att personalen på dessa anläggningar informeras om hur dessa 
utrymmen får och ska användas. 

-Att fastighet- och servicenämnden återrapporterar till kommunfullmäktige då 
arbetet är genomfört och resultatet av detta. 

Thomas Johansson (WeP) redogör för motionen. 

Beslutsunderlag 
Motion angående brister på handikapptoaletter vid kommunala anläggningar 
daterad den 23 oktober 20 19 

Kommunfullmäktiges ordförande Lars-Ove Bengtsson har i enlighet med 
kommunfullmäktiges arbetsordning remitterat motionen till kommunstyrelsen 
för fortsatt beredning. 

Beslutet skickas till: 
Westbopartiet 
Kommunstyrelsen 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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beslutsfattareSida2 Sammanträdesdatum 
secondpagedatum 

Kf§123 Dnr: KS.2019.6 1.2.6 

Frågor 

Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner att frågan får ställas och noterar att frågan är 
besvarad, samt att ärendet i övrigt inte föranleder något särskilt beslut av 
kommunfullmäktige. 

Ärendebeskrivning 
Marie Johansson (S) har fått information om att personal och elever i barn- och 
utbildningsnämndens verksamhet fått klargjort för sig att det råder inköpsstopp i 
verksamheten. Detta skulle innebära att det inte får göras inköp av t.ex. papper, 
pennor och annat material som barnen använder. Orsaken till inköpsstoppet skulle 
vara det kommande kravet om att öka nämndens årsresultatet för att minska 
underskottet som socialnämnden bidrar med. 

Marie Johansson (S) ställer en fråga till barn- och utbildningsnämndens ordförande 
Maria Gullberg Lorentsson där hon undrar om barn- och utbildningsnämnden 
fattat beslut eller initierat ett inköpsstopp i sina verksamheter. Om ja, hur 
säkerställer ni att barnen tillgodoses i sitt behov av lekmaterial, om nej hur ser ni 
till att motverka denna typ av missvisande information bland personalen. Hon 
undrar också om det är ett normalt förhållningssätt att barn och elever får denna 
information av personal i verksamheten. 

Maria Gullberg Lorentsson (M) svarar att barn- och utbildningsförvaltningen fattat 
beslut om inköpsstopp, restriktiv anställning och vikarietillsättning. För att 
förtydliga beslutet har följande information lämnats: 

Barn- och utbildningsnämnden har med anledning av kommunens prognostiserade 
underskott på 20 miljoner kr för 2019 fått i uppdrag att göra ett överskott på 4,5 
miljoner kronor. Uppdraget innebär att verksamheter i förskola, skola och 
gymnasium måste hushålla, d.v.s. visa stor återhållsamhet med hur vi använder våra 
pengar. För oss betyder det att behov av vikarier och inköp ska prövas av rektor 
samt att tillsättning av vakanta tjänster beslutas av teamchef. Detta innebär vidare 
att inköp, konferenser och andra aktiviteter som inte är nödvändiga bör skjutas på 
framtiden om de inte redan är beställda, betalda och inte går att avboka. Det finns 
med andra ord inte ett totalt anställnings- eller inköpsstopp. Nödvändiga 
materialinköp och tjänste-tillsättningar för att den normala verksamheten ska 
fungera måste naturligtvis kunna ske. 

Marie Johansson (S) tackar för svaret. 

Beslutsunderlag 
Fråga angående inköpsstopp i verksamheterna , daterad den 22 oktober 2019 
Svar på fråga från Marie Johansson (S), daterat den 24 oktober 2019 

Propositionsordning 
Ordföranden ställer proposition på att frågan får ställas och finner att 
kommunfullmäktige godkänner den. 

Kf §123 (forts.) 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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beslutsfattareSida2 Sammanträdesdatum 
secondpagedatum 

Beslutet skickas till: 
Marie Johansson (S) 
Maria Gullberg Lorentsson (M) 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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beslutsfattareSida2 Sammanträdesdatum 
secondpagedatum 

Kf§124 Dnr: KS.2019.7 1.7.3 

Information från revisionen 2019 

Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner informationen. 

Ärendebeskrivning 
Kommunens revisorer har överlämnat följande rapporter till kommunfullmäktige 
för kännedom: 

• Revisionsrapport - Granskning delårsrapport Gislaveds kommun 

• Revisionsrapport- Granskning barn i behov av särskilt stöd 

Nena Stamenkovic (S), ordförande i revisionen, redogör för ärendet. 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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beslutsfattareSida2 Sammanträdesdatum 
secondpagedatum 

Kf§125 Dnr: KS.2019.65 1.2.6 

Redovisning av obesvarade motioner 2019 

Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner redovisningen av obesvarade motioner daterad 
den I september 2019. 

Ärendebeskrivning 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning 20 § ska kommunstyrelsen två gånger 
per år redovisa de motioner som inte har beretts färdigt. Redovisningen ska göras 
på fullmäktiges ordinarie sammanträden i april och oktober. 

Kommunstyrelseförvaltningen har upprättat förteckning över obesvarade 
motioner per I september 2019 och föreslår kommunfullmäktige att godkänna 
redovisningen. 

Enligt 5 kap. 35 § kommunallagen bör en motion beredas så att fullmäktige kan 
fatta beslut inom ett år från det att motionen väcktes. Om beredningen inte kan 
avslutas inom denna tid, ska detta och vad som framkommit vid beredningen 
anmälas till fullmäktige inom samma tid. Fullmäktige får då avskriva motionen från 
vidare handläggning. 

Kommunstyrelsen har den 25 september 2019 beslutat föreslå kommunfullmäktige 
besluta att godkänna redovisningen av obesvarade motioner daterad den I 
september 2019. 

Beslutsunderlag 
Redovisning av obesvarade motioner per I september 2019 
Kommunstyrelsen den 25 september 2019, §249 

Propositionsordning 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och finner att 
kommunfullmäktige antar det. 

Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelseförvaltningen, kansliet 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 

https://KS.2019.65
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beslutsfattareSida2 Sammanträdesdatum 
secondpagedatum 

Kf §126 Dnr: KS.2019.85 1.4.1 

Delårsbokslut, uppföljning 2 med helårsprognos 2019, hela kommunen 

Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner Gislaveds kommuns delårsbokslut 2019, samt 
uppmanar socialnämnden att åtgärda sitt underskott. 

Kommunfullmäktige beslutar att nämnderna ska bidra med följande överskott vid 
årets slut enligt följande fördelning: 
Bygg- och miljönämnden 1,5 mnkr 
Tekniska nämnden 2 mnkr 
Kommunstyrelsen 3,5 mnkr 
Barn- och utbildningsnämnden 4,5 mnkr 
Fritid- och folkhälsonämnden 2,5 mnkr 
Kulturnämnden I mnkr 
Fastighet- och servicenämnden 2 mnkr 

Kommunfullmäktige beslutar att det till nästa kommunfullmäktige
sammanträde lämnas en komplett redovisning över kommunens 
leasingkostnader och vilka olika objekt det avser. 

Reservationer 
Marie Johansson (S), Fredrik Johansson (S), Ylva Samuelsson (S), Jörgen 
Karlsson (S), Josefine Dinäss (S), Naile Azizi (S), Kjell Thelin (S), Marie
Louise Dinäss (S), Pelle Gullberg (S), Suzana Bahtanovic (S), Evangelos 
Varsamis (S), Charlotta Saras Skarphagen (S) och Hasse Johansson (S) 
reserverar sig till förmån för Marie Johanssons (S) yrkande. 

Mattias Johansson (SD), Stefan Nylen (SD), Ulf Poulsen (SD), Sören 
Axelsson (SD), Glenn Hummel (SD), Linda Petersson (SD) och Hannu 
Ruokola (SD) reserverar sig till förmån för Mattias Johanssons (SD) 
yrkande. 

Protokollsanteckning 
Malin Hermansson (C): Att en justering görs på s. 47 i delårsbokslutet. Det 
står att barn- och utbildningsnämnden ansvarar för fritidsgårdar, men det 
ansvarar fritid- och folkhälsonämnden för sedan januari 2019. 

Ärendebeskrivning 
Nämnder, styrelser och bolag ska årligen upprätta delårsbokslut per den 3 I 
augusti. I delåret ingår ekonomiska uppgifter, måluppfyllelse, kvalitetsuppfyllelse 
samt avstämning av tilldelade uppdrag. 

Gislaveds kommun beräknas gå med ett underskott på helåret med 20 mnkr. Två 
av nämnderna beräknar att gå med ett underskott, det är räddningsnämnden (-4 
mnkr) och socialnämnden (-36 mnkr). 

Den sammantagna bedömningen för Gislaveds kommun är att kommunen bedriver 
verksamhet med god kvalitet och en god måluppfyllelse. Det är ett förändrat 
arbetssätt och nytt styrnings- och ledningssätt som börjar få effekter. Det är en 
förflyttning som har börjat visa på resultat. Nu gäller det att hålla i 
Kf § 126 (forts.) 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 

https://KS.2019.85
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beslutsfattareSida2 Sammanträdesdatum 
secondpagedatum 

och fortsätta för att det dels ska förflytta sig på en övergripande nivå, men också 
att spridningen ska nå hela vägen ut till medarbetarna. Kommunens skatteintäkter 
ökar på grund av att budgeten utgår från ett mindre invånarantal än vad som 
faktiskt bor i Gislaveds kommun just nu. Samtidigt visar nämnderna på ett 
underskott som måste åtgärdas. Det är inte hållbart och kommer inte att finnas 
utrymme till att nämnderna inte håller sin tilldelade ram då det påverkar hela 
kommunens handlingsutrymme. Med dessa låga resultat kommer kommunens 
likviditet att behöva åtgärdas och utrymmet för investeringar kommer att 
minimeras utan lån. Det genomsnittliga resultatet under 
5-årsperioden uppgår till ca 15 miljoner kronor vilket innebär att det 
genomsnittliga resultatet på 30 miljoner kronor inte uppnås. Detta kommer också 
att påverka planeringen framåt då höga resultat behöver budgeteras för att hamna 
på ett genomsnittligt resultat på 30 miljoner kronor. Gislaveds kommun uppnår 
inte vid delåret god ekonomisk hushållning. 

Kommunstyrelsen har den 9 oktober 2019 beslutat föreslå kommunfullmäktige att 
godkänna Gislaveds kommuns delårsbokslut 2019 och uppmana socialnämnden att 
åtgärda sitt underskott, samt att nämnderna ska bidra med följande överskott vid 
årets slut enligt följande fördelning: 
Bygg- och miljönämnden 1,5 mnkr 
Tekniska nämnden 2 mnkr 
Kommunstyrelsen 3,5 mnkr 
Barn- och utbildningsnämnden 4,5 mnkr 
Fritid- och folkhälsonämnden 2,5 mnkr 
Kulturnämnden I mnkr 
Fastighet- och servicenämnden 2 mnkr 

Beslutsunderlag 
Delårsrapport 2019 - Kommunfullmäktige 
Bilaga I - Delårsrapport 20190831 Samverkan Återvinning Miljö (SÅM) 
Kommunstyrelsen den 9 oktober 2019, §260 

Yrkanden 
Marie Johansson (S): Avslag på den andra beslutsmeningen som gäller att 
nämnderna ska bidra med överskott vid årets slut enligt framlagd fördelning. 

Mattias Johansson (SD): Avslag på kommunstyrelsens förslag. 

Carina Johansson (C) med instämmande av Fredrik Sveningson (L): Avslag på 
Marie Johanssons (S) och Mattias Johanssons (SD) yrkande och bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 

Curt Vang (K): Att återremittera ärendet med krav på inbesparande avseende 
kostnader inom ledningsfunktion, politisk ledningsstruktur och andra 
verksamhetsområden knutna till detta. 

Thomas Johansson (WeP): Att det till nästa kommunfullmäktigesammanträde 
lämnas en komplett redovisning över kommunens leasingkostnader och vilka olika 
objekt det avser. 

Propositionsordning 
Ordföranden ställer proposition på Curt Vangs (K) återremissyrkande och finner 
att kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag. 
Kf §126 (forts.) 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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beslutsfattareSida2 Sammanträdesdatum 
secondpagedatum 

Ordföranden ställer därefter proposition på kommunstyrelsens förslag, Marie 
Johanssons (S) yrkande och Mattias Johanssons (SD) yrkande och finner att 
kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

Omröstning begärs. Ordföranden utser kommunstyrelsens förslag till 
huvudförslag. Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång: 
Marie Johanssons (S) och Mattias Johanssons (SD) yrkanden ställs mot varandra 
för att utse ett motförslag. Kommunstyrelsens förslag ställs mot det förslag som 
kommunfullmäktige utser till motförslag. 
JA-röst för kommunstyrelsens förslag 
NEJ-röst för det förslag som kommunfullmäktige utser till motförslag. 

Ordföranden ställer proposition på Marie Johanssons (S) och Mattias Johanssons 
(SD) yrkanden och finner att kommunfullmäktige beslutar att utse Marie 
Johanssons (S) yrkande till motförslag. 

Omröstning begärs. Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång. 
JA-röst för Marie Johanssons (S) yrkande 
NEJ-röst för Mattias Johanssons (SD) yrkande 

Omröstningsresultat i omröstning om motförslag 
Med 16 JA-röster, 9 NEJ-röster och 24 ledamöter som avstår har 
kommunfullmäktige beslutat att utse Marie Johanssons (S) yrkande till motförslag. 

Omröstningsresultat i huvudomröstningen 
Med 27 JA-röster, 21 NEJ-röster och I ledamot som avstår har kommunfullmäktige 
beslutat att bifalla kommunstyrelsens förslag. 

Ordföranden ställer därefter proposition på Thomas Johanssons (WeP) 
tilläggsyrkande mot avslag och finner att kommunfullmäktige beslutar att bifalla 
Thomas Johanssons (WeP) tilläggsyrkande. 

Beslutet skickas till: 
Samtliga nämnder 
Kommunala bolag i Gislaveds kommun 
Kommunstyrelseförvaltningen, ekonomienheten 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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secondpagedatum 

Kf §127 Dnr: KS.2019.165 1.2.6 

Svar på motion angående samarbetet med Åkesson Management 
konsult 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen angående samarbetet med Åkesson 
Managementkonsult daterad den 17 juni 2019 ska avslås. 

Ärendebeskrivning 
Kommunistiska partiet har den 17 juni 2019 lämnat in en motion gällande att 
avveckla samarbetet med Åkesson Managementkonsult AB. 

Gislaveds kommun har en affärsrelation med Åkesson Managementkonsult AB 
som är upphandlad enligt LOU (Lagen om offentlig upphandling). 

Kommunstyrelsen har den 9 oktober 2019 beslutat att föreslå kommunfullmäktige 
att motionen angående samarbetet med Åkesson Managementkonsult daterad den 
17 juni 2019 ska avslås. 

Beslutsunderlag 
Motion angående Åkesson Managementkonsult AB daterad den 17 juni 2019 
Kommunstyrelsen den 9 oktober 2019, §261 

Yrkanden 
Curt Vang (K): Att ärendet återremitteras med fortsatt krav på avveckling av 
Åkesson Managementkonsult AB. 

Mattias Johansson (SD): Bifall till Curt Vangs (K) yrkande. 

Maria Gullberg Lorentsson (M) med instämmande av Carina Johansson (C) och 
Mattias Fjellander (KD): Avslag på Curt Vangs (K) återremissyrkande. 

Propositionsordning 
Ordföranden ställer proposition på Curt Vangs (K) återremissyrkande och finner 
att kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag. 

Ordföranden ställer därefter proposition på kommunstyrelsens förslag och finner 
att kommunfullmäktige antar det. 

Beslutet skickas till: 
Kommunistiska partiet 
Kommunstyrelseförvaltningen, kansliet 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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secondpagedatum 

Kf §128 Dnr: KS.2019.189 

Annonsering av kommunfullmäktiges sammanträden 2020 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att annonsering av kommunfullmäktiges 
sammanträden 2020 ska ske i VästboAndan med Finnveden NU innehållande tid 
och plats för sammanträdena samt de viktigaste ärendena. 

Ärendebeskrivning 
Enligt kommunallagen 5 kap. 13§ (2017:725) är det obligatoriskt att annonsera tid 
och plats för kommunfullmäktiges sammanträde på kommunens digitala 
anslagstavla. Det föreligger således inget krav på att annonsera sammanträdena i 
ortstidning sedan nya kommunallagen från 2018. 

I kommunfullmäktiges arbetsordning 7§ har bestämts hur annonsering ska gå till: 
Fullmäktige bestämmer för varje år i vilken eller vilka ortstidningar som tid och 
plats för fullmäktiges sammanträden ska införas. Fullmäktige bestämmer samtidigt i 
vilken utsträckning uppgift om ärenden som ska behandlas ska 
införas i ortstidningen. Ordföranden avgör vilka ärenden som ska annonseras. 

Kungörelsen publiceras, förutom på kommunens digitala officiella anslagstavla, på 
kommunens hemsida. 

Kommunstyrelsen har den 9 oktober 2019 beslutat föreslå kommunfullmäktige att 
annonsering av kommunfullmäktiges sammanträden 2020 ska ske i VästboAndan 
med Finnveden Nu innehållande tid och plats för sammanträden samt de viktigaste 
ärendena. 

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktiges arbetsordning 7§ 
Kommunstyrelsen den 9 oktober 2019, §262 

Yrkanden 
Mattias Johansson (SD): Avslag på kommunstyrelsens förslag. 

Carina Johansson (C): Avslag på Mattias Johanssons (SD) avslagsyrkande. 

Ulf Poulsen (SD): Att två annonser genomförs i VästboAndan och Finnveden NU 
där det framgår att framtida annonsering sker i kommunens egna informationsblad. 
Att man därefter annonserar i kommunens egna informationsblad. 

Propositionsordning 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag, Mattias Johanssons 
(SD) yrkande och Ulf Poulsens (SD) yrkande och finner att kommunfullmäktige 
beslutar att bifalla kommunstyrelsens förslag. 

Omröstning begärs. Ordföranden utser kommunstyrelsens förslag till 
huvudförslag. Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång: 
Mattias Johanssons (SD) och Ulf Poulsens (SD) yrkanden ställs mot varandra för 
att utse ett motförslag. Kommunstyrelsens förslag ställs mot det förslag som 
kommunfullmäktige utser till motförslag. 
JA-röst för kommunstyrelsens förslag 
NEJ-röst för det förslag som kommunfullmäktige utser till motförslag. 
Kf § 128 (forts.) 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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beslutsfattareSida2 Sammanträdesdatum 
secondpagedatum 

Ordföranden ställer proposition på Mattias Johanssons (SD) yrkanden och Ulf 
Poulsens (SD) yrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar att utse Ulf 
Poulsens (SD) yrkande till motförslag. 

Omröstningsresultat i huvudomröstningen 
Med 35 JA-röster, 13 NEJ-röster och en ledamot som är frånvarande har 
kommunfullmäktige beslutat enligt kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelseförvaltningen, kansliet 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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Kf §129 Dnr: KS.2019.70 

Antagande av detaljplan för Öreryd 4:7 m.fl, Öreryds skola i Öreryd 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anta detaljplan för Öreryd 4:7 m.fl, Öreryds skola 
i Öreryd. 

Ärendebeskrivning 
Detaljplanen syftar till att ändra markanvändningen från allmänt ändamål till 
kvartersmark. Jordbruksmarken som ingår i området planläggs som naturmark. 

Planområdet är beläget i södra delen av Öreryd. Området omfattar fastigheterna 
Öreryd 4:7 och Öreryd 4:44 som kommunen äger samt fastigheten Öreryd 3:7 
som är privatägd. Inom området finns idag en byggnad som tidigare använts som 
skola. Områdets area är cirka 20 000 kvm. 

Under tiden 7 mars-18 april 2019 har detaljplanen varit ute på sam rådsremiss och 
publicerats på kommunens webbplats, annonserats i ortstidningarna samt ställts ut 
i Torghuset i Smålandsstenar och i kommunhuset i Gislaved. Mellan 12 juni - 7 
augusti 2019 har planen ställts ut för granskning. Myndigheter, sakägare och 
berörda informerades skriftligen och annonsering om utställningen gjordes i 
ortstidningarna. 

Under detaljplansprocessen har inte kommunstyrelseförvaltningen haft några 
synpunkter på upprättat detaljplaneförslag. 

Kommunstyrelsen har den 9 oktober beslutat att föreslå kommunfullmäktige att 
anta detaljplan för Öreryd 4:7 m.fl, Öreryds skola i Öreryd. 

Beslutsunderlag 
Planbeskrivning antagande Öreryds skola 
Plankarta antagande Öreryds skola 
Kommunstyrelsen den 9 oktober 2019 §263 

Propositionsordning 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och finner att 
kommunfullmäktige antar det. 

Beslutet skickas till: 
Bygg- och miljönämnden 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 

https://KS.2019.70
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secondpagedatum 

Kf §130 Dnr: KS.2017.63 

Försäljning av fastighet, Öreryd 4:7 

Beslut 
Kommunfullmäktige godkänner upprättat köpekontrakt för fastigheten Öreryd 4:7, 
Öreryds skola, samt uppdrar till kommunens firmatecknare att underteckna 
erforderliga handlingar. 

Ärendebeskrivning 
Efter uppdrag från kommunfullmäktige i slutet av 2017 att stycka av Öreryd 4:7 
och sälja skolan har arbetet med ny detaljplan pågått. För att skapa ett säljbart 
objekt var syftet med detaljplanen att bredda ändamålet till fler 
användningsområden än skolverksamhet. Idag ingår värdefull åkermark i fastigheten 
vilken inte ingår i försäljningen av skolan, varför ansökan om avstyckning lämnas in 
så snart detaljplanen vunnit laga kraft. 

Länsförsäkringar fastighetsbyrå fick uppdraget att arbeta med försäljningen och då 
vi under våren fått in två bra bud, valde vi att träffa budgivarna. Detta för att 
säkerställa deras tankar kring skolan och dess framtid. 

Kommunen, liksom byföreningen Toppen i Öreryd, har hela tiden tryckt på vikten 
av att skolan inte enbart blir en bostad utan att där även bedrivs någon form av 
verksamhet, som förädlar och ger något tillbaka till bygden. 
De två intressenterna hade likvärdiga tankar kring verksamhet, Bed & Breakfast, 
turism. 

Efter ny budgivning steg ena parten av och slutbudet hamnade på 1,3 mnkr. 
Köparna har besökt skolan och området flera gånger, och har för avsikt att 
förutom att skapa eget boende på våning två, driva en verksamhet inom 
vandrarhem/Bed & Breakfast, eller som köparna själva säger, en något lyxigare 
variant av vandrarhem i "engelsk stil". De kommer att arbeta för att skapa god 
samverkan med olika fritids- och turistverksamheter i närområdet. De betonar 
också vikten av bykänsla. 

Byföreningen Toppen är informerad och köparna har också fått ordförandens 
kontaktu ppgifte r. 

Kontrakt är upprättat och tillträdet sammanfaller med lagakraftvunnen detaljplan, 
avstyckning och fullmäktigebeslut. 

Kommunstyrelsen har den 9 oktober 2019 beslutat att föreslå kommunfullmäktige 
att godkänna upprättat köpekontrakt för fastigheten Öreryd 4:7, Öreryds skola, 
samt uppdra till kommunens firmatecknare att underteckna erforderliga 
handlingar. 

Beslutsunderlag 
Köpekontrakt 
Depositionsavtal - Handpenning 
Plankarta 
Kommunstyrelsen den 9 oktober 2019, §264 

Kf § 130 (forts.) 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 

https://KS.2017.63
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Propositionsordning 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och finner att 
kommunfullmäktige antar det. 

Beslutet skickas till: 
Tekniska förvaltningen, MEX 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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Kf §131 Dnr: KS.2019.188 

Avveckling av Entreprenörsregionen, ekonomisk förening 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att ställa sig bakom förslaget att avveckla den 
ekonomiska föreningen Entreprenörsregionen. 

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade den 25 februari 1999, § 13 att bli medlem i den 
Ekonomiska föreningen, Entreprenörsregionen. 

Teman, mötesformer och engagemang har under tiden sedan bildandet varierat. 
Vid Entreprenörsregionens föreningsstämma i maj 2019 beslutades om nya 
samarbetsformer och ett nytt samverkansavtal. Entreprenörsregionen 
kommer i fortsättningen att vara ett nätverk för inspiration, kunskap- och 
erfarenhetsutbyte som främjar medlemmarnas arbete för en god utveckling 
av näringslivet i regionen. 

Medlemskommunema turas om att ansvara för kallelser, program och 
minnesanteckningar enligt ett rullande schema. 

Gnosjö kommun hanterar kvarstående ekonomiska medel inom ramen för 
samverkansavtalet. Kostnader för nätverksträffar bekostas genom 
ianspråktagande av nätverkets befintliga medel. Med ovanstående 
konstruktion kan den ekonomiska föreningen därmed avvecklas. 

Kommunstyrelsen har den 9 oktober 2019 beslutat att föreslå kommunfullmäktige 
att ställa sig bakom förslaget att avveckla den ekonomiska föreningen 
Entreprenörs regionen. 

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige den 25 februari 1999, § 13 
Kommunstyrelsen den 9 oktober 2019 §265 

Propositionsordning 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och finner att 
kommunfullmäktige antar det. 

Beslutet skickas till: 
Kommunerna i Entreprenörsregionen 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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Kf §132 Dnr: KS.2019.1 1.7.3 

Meddelanden 

Ärendebeskrivning 
Barn-och utbildningsnämnden 

2019-09-24, § I 15 Skolchef enligt skollagen 2 kap. §Sa 

Tekniska nämnden 
2019-09-24, § I 09 Riktlinjer för utveckling av gång- och cykelvägnätet i 
Gislaveds kommun 

Räddningsnämnden för Gislaved och Gnosjö kommuner 
2019-09-24, §66 Beredskap inom deltidsorganisationen i Hillerstorp 

Justerares signatur Utdragsbestyrkande 


